
AKADEMICKÝ SENÁT FAKULTY BIOMEDICÍNSKÉHO INŽENÝRSTVÍ 
 
 
 

 

Zápis ze 131. Zasedání AS FBMI ČVUT konaného dne 23. 4. 2024 od 14 hodin 

v místnosti B-636 v budově Kokosu v Kladně 

 

Přítomni: prof. Ing. David Vrba, Ph.D.; doc. Ing. Petr Písařík, Ph.D.; doc. Ing. Jan Mužík, Ph.D.; 

Mgr. Martina Dingová Šliková, Ph.D.; Ing. Jan Kauler, Ph.D., Ing. Jan Kašpar; Andrea Šilhábelová 

Omluveni: Šimon Kořínek, Jesika Nicola Holasová, 

Hosté: prof. MUDr. Jozef Rosina, Ph.D., MBA; doc. Mgr. Zdeněk Hon, Ph.D., dr. h. c. ; doc. Ing. Jiří 

Hozman, Ph.D., doc. Mgr. Radim Krupička, Ph.D., Ing. Jan Hejda, Ph.D.; Ing. Martin Otáhal, Ph.D.; Ing. 

Tomáš Pokorný, Ph.D.; Mgr. Eva Caithamlová; David Seidl. 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu 131. zasedání AS FBMI 

2. Volba návrhu kandidáta na děkana FBMI ČVUT 

3. Návrh na změnu garanta doktorských studijních programů Asistivní technologie a Assistive 

technologies 

4. Různé 

 

 

Zápis z jednání: 

D. Vrba přivítal senátorky, senátory a hosty. 

1. Schválení programu 131. zasedání AS FBMI 

D. Vrba představil program zasedání. 

Usnesení 131-1: AS FBMI schválil program 131. zasedání AS FBMI  

Počet osob s hlasovacím právem:7 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

2. Volba návrhu na děkana FBMI ČVUT 

Kandidát na děkana prof. Rosina ve svém proslovu zmínil úspěchy fakulty v současném volebním 

období a představil své plány na druhé funkční období. 



AKADEMICKÝ SENÁT FAKULTY BIOMEDICÍNSKÉHO INŽENÝRSTVÍ 
 
 
 
D. Vrba vyzval senátorky a senátory k dotazům. Poté předseda volební komise R. Krupička vysvětlil 

senátorkám a senátorům postup hlasování a senátoři odhlasovali.  

Volební komise sečetla hlasy. Zápis volební komise je k dispozici na děkanátu FBMI. 

 

Usnesení 131-2: AS FBMI navrhuje na jmenování děkanem Fakulty biomedicínského inženýrství 

ČVUT v Praze pro funkční období od 19. září 2024 do 18. září 2028 prof. MUDr. Jozefa Rosinu Ph.D., 

MBA. 

Počet osob s hlasovacím právem: 7 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

3.  Návrh na změnu garanta doktorských studijních programů Asistivní 

technologie a Assistive technologies 

Pan děkan představil důvod změny garanta oboru Asistivní technologie a Assistive technologies. 

 

Usnesení 131-3: AS FBMI schválil návrh na změnu garanta doktorských studijních programů 

Asistivní technologie a Assistive technologies. 

Počet osob s hlasovacím právem: 7 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

4. Různé 

A. Šilhábelová na základě výsledků z ankety studentů přednesla návrh realizace uzamykatelných 
skříněk a automatů na vodu. Závěrem diskuze s vedením fakulty je a) uspořádat anketu o 
využívanosti skříněk a automatů na vodu, b) předložit konkrétní návrhy na umístění. Vedení fakulty 
se návrhy bude dále zabývat. 
 

 

Zapsal: D. Vrba, P. Písařík     Ověřil: AS FBMI 


